
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 3. december 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø
Hvad er ministerens holdning til omlægningen af tilskuddet til antidepressiv me-
dicin?
Ministeren bedes herunder oplyse,
- om han finder det hensigtsmæssigt, hvis der fremover kun vil blive givet ge-
nerelt tilskud til én form for antidepressiv medicin, og at der således skal søges
om enkelttilskud til de øvrige præparater,
- om han finder det hensigtsmæssigt, hvis en konsekvens af omlægningen bli-
ver, at mennesker med depression, som i dag er velbehandlede, skal tvinges til
at forsøge sig med en anden medicin,
- om ministeren mener, at der rent samfundsøkonomisk vil være noget at spare
i det lange løb ved en omlægning af medicintilskuddet til antidepressiv medicin

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler Andersen (RV).

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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